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Mötesdeltagare
Oddbjöm Ericsson

Per-Erik Eriksson

Karl-Ove Söderberg

Berith Andersson, tjg ers

Johnny Jonsson, tjg ers

Lennart Blom, tjg ers

Christin Sundvisson

§16

Sammanträdets öppnande
Ordförande Oddbjöm Eriksson hälsade välkommen och öppnade sammanträdet.

Kyrkoherde Christin Sundvisson berättade om sin studieresa till Trondheim, där hon bland annat träf-
fade Trondheims biskop, pilgrimsvandrade och såg spelet om Olof den helige i Stikklestad.

§17

Val av protokollsjusterare
Per-Erik Eriksson utsågs att justera dagens protokoll.

§18

Fastställande av föredragningslista

Dagordningen fastställdes med tillägg av ny punkt 13, blomställ till Ljungå kapell.

§19

Verksamhetsinformation, vår och sommar 2023.

Ordförande informerar om den verksamhet som bedrivits under våren och sommaren.

Födelsedagskalaset i maj, för inbjudna i församlingshemmet, Västanede och med tårta till Tallgläntans
äldreboende.

Hällesjö-Håsjökörens vårkonsert i Håsjö nya kyrka.
Berit Andersson och Oddbjöm Ericsson var med på Kälamedagen den 6 juni och informerade om
kyrkans verksamhet.

Nationaldagsfirande i Hällesjö kyrka, med traditionsenlig fanborg, körsång, högtidstal av Michael
Löfgren, andakt med Oddbjöm Ericsson och fika i samarbete med Hällesjö Hembygdsförening.

Planerad gudstjänst i Oskarsparken, Kälarne, som flyttades till Lokalen.

Öppen kyrka med guidning i Håsjö gamla kyrka under juli månad.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§20

Verksamhetsplan hösten 2023.

Ordförande informerade om att han fått förslag till verksamhetsplan för hösten från Astrid Blomqvist.
Förslaget följer i stort tidigare års verksamhet med ungefär tre gudstjänster per månad.

Minnesgudstjänster i Ljungå, Hällesjö och Håsjö nya.

Första advent i Håsjö nya.

Julotta i Håsjö nya och gudstjänst i Ljungå på juldagen.

Gudstjänst i Hällesjö annandag jul.

§21

Konfirmationsundervisning 2023-24.

Enligt uppgift från Christin kommer Olof Roos som är ansvarig för konfirmationsundervisningen i

Borgvattnet, Stugun och Hällesjö-Håsjö att informera i skolorna inom den närmsta tiden.

Enligt Astrid Blomqvist finns pengar budgeterade för 2023 som inte använts, men för 2024 saknas
medel.

Ordförande ansåg att församlingsrådet borde kunna sponsra konñrmandemas resor mellan Kälarne
och Stugun.

Församlingsrådet beslutade att vid behov sponsra med pengar från församlingsrådspengen för att möj-
liggöra att konfirmandema får bussresor mellan Kälarne och Stugun.

§22

Ekonomi

Christin Sundvisson informerade om budgetarbetet inför 2024 som har inletts. Äskandena är betydligt
högre än den budgetram sim fastställts. Kyrkorådets budgetutskott kommer att träffas den 13 septem-
ber för att diskutera det underlag som tagits fram.

Av församlingsrådspengen har endast använts en liten del, beroende på att församlingsrådet inte haft
några bra projekt att satsa på.

§23

Renovering av Hällesjö kyrka

Renoveringen av Hällesjö kyrka har påbörjats och ett inledande möte har hållits. Per-Erik Eriksson var
närvarande vid mötet.

Man kommer att börja med fönster och lanterninen målas om. Per-Erik hade framfört att korset på
taket också borde förgyllas, vilket han inte fick något gehör för.

Förutom de arbeten som ska göras på kyrkan, ska en spricka på bårhuset också lagas. Nästa år ska
klockstapeln tjäras om.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§24

Val av två nya ledamöter och två ersättare i församlingsrådet.
Kristina Wåger och Henrietta Klyvert har avsagt sig sina uppdrag i församlingsrâdet. Berith Anders-
son och Johnny Jonsson har sagt sig villiga att bli ordinarie ledamöter och därför behöver två nya er-
sättare väljas. För dagen finns inga förslag på ersättare.

Ordförande föreslog att ledamöterna försöker hitta personer som kan vara intresserade och tillfrågar
dem och att församlingsrådet vid nästa sammanträde den 30 november kan fatta beslut.

§25

Val av kyrkvärdar.
Ordförande påtalade att det idag finns endast 4 kyrkvärdar i församlingen och att det därför fins behov
av att rekrytera nya kyrkvärdar. Den som är intresserad av att bli kyrkvärd bör få tillfälle att gå bred-
vid en kyrkvärd en tid för att få inblick i uppdraget.

Ordförande föreslog att ledamöterna försöker hitta personer som kan vara intresserade och tillfrågar
dem och att församlingsrådet vid nästa sammanträde den 30 november kan fatta beslut.

§26

Församlingsrådets fika mm under hösten 2023.

Församlingsrådet har haft tradition att ordna kyrkkaffe/fika vid olika tillfällen och ordförande ställde
frågan till ledamöterna hur de ställde sig till att fortsätta med det.

Ledamöterna ansåg att de skulle fortsätta att ordna med fika i kyrkorna vid Alla helgons dag. Kyrkor-
na kommer att vara öppna mellan II och 15. Berith Andersson pratar med Astrid Nylén och ordnar för
Håsjö nya. Johnny Jonsson ansvarar för Hällesjö kyrka. Karl-Ove Söderberg ansvarar för Ljungå ka-
pell.

Likaså ansåg ledamöterna att församlingsrådet skulle bjuda på kyrkkañe i församlingshemmet vid
första advent. Förslag smörgås och en mjuk kaka.

Ordförande föreslog att det skulle bjudas på glögg och pepparkakor vid julottan.

§27

Blomställ till Ljungå kapell.

Kyrkvärden Monica Ljungberg, som ofta tjänstgör vid begravningar har påpekat att det inte finns någ-
ra bra ställ för buketter i Ljungå kapell. Både Hällesjö och Håsjö nya kyrka har flera ställ.

Frågan är inte församlingsrådets, men Karl-Ove Söderberg som är vaktmästare i Ljungå föreslogs att

prata med de andra vaktmästama om att få överta två ställ.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§28

Information

Christin informerade om att det blir en träff för ordförande i församlingsråden i Bräcke den 19 sep-
tember, samt en församlingsrådsdag i Bräcke den 11 november.

Christin informerade också om en kyrkvärdskurs som kommer att hållas i Stugun den 24 september.
Ordförande tog på sig att höra med kyrkvärdama om intresse att delta och att anmäla till Olof Roos.

§29

Sammanträdets avslutande.

Ordförande tackade ledamöterna och avslutade sammanträdet.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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